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Protokół posiedzenia nr 56/2021 

Komisja Edukacji, Kultury, Zdrowia i Spraw Socjalnych RM 

w dniu 10 grudnia 2021r., Ratusz, od godz. 11.30 do 12.00 

Skład komisji - 9 radnych zgodnie z uchwałą Rady Miejskiej, obecnych 9 członków – lista obecności 

stanowi zał. nr 1 do protokołu. 

Ponadto w posiedzeniu udział wzięli: 

- Sekretarz Miasta – Halina Kuriata 

Ad. pkt 1.  

Posiedzenie otworzyła Przewodnicząca Komisji Edukacji, Kultury, Zdrowia i Spraw Socjalnych RM 

Wioletta Czech, która powitała zebranych i stwierdziła prawomocność obrad.  

Jednocześnie poinformowała, że z uwagi na fakt, że komisje odbywają wspólne posiedzenie, wskazano 
na Przewodniczącego obrad dzisiejszego posiedzenia radnego Mariana Toruńskiego, jednocześnie 

Przewodniczącego Komisji Rozwoju Gospodarczego RM. 

Ad. pkt 2. 

Następnie przewodnicząca obrad  przedstawiła poniższy porządek obrad: 

1. Otwarcie posiedzenia. 
2. Przyjęcie porządku obrad.  
3. Opinia projektu uchwały w sprawie zmiany Statutu Miasta Kętrzyna. 
4. Informacje, zapytania i wolne wnioski. 
5. Zamknięcie posiedzenia. 

 
do którego nie zgłoszono zmian i który Komisja Edukacji, Kultury, Zdrowia i Spraw Socjalnych RM , 

Komisja Rozwoju Gospodarczego i Finansów RM  oraz Komisja Gospodarki Komunalnej RM w Kętrzynie 
- przyjęła  jednogłośnie. 

Ad. pkt.3 Opinia projektu uchwały w sprawie zmiany Statutu Miasta Kętrzyna. 
Radny Dariusz Duczek omówił projekt uchwały w sprawie zmiany Statutu Miasta Kętrzyna. 

Skład liczbowy komisji rewizyjnej, powinien zakładać pewną dozę elastyczności, uprawniającą radę do 

dokonania takiego wyboru składu liczbowego (określenia liczebności komisji rewizyjnej), który 
odzwierciedlałby aktualny układ sił politycznych w radzie. Zgodnie z normą art. 18 ust. 2 ustawy o 

samorządzie gminnym  określenie składu liczbowego komisji rewizyjnej powinien  gwarantować 
przedstawicielom wszystkich klubów wejście w skład komisji rewizyjnej. 

Dotychczasowy zapis zawarty  w § 44 ust.2 Statutu w brzmieniu...”Komisja składa się  z 5 radnych 

powoływanych zgodnie z zasadami określonymi w ustawie o samorządzie gminnym.” powoduje, że w 
przypadku rezygnacji klubów radnych ze zgłoszenia swoich przedstawicieli  i braku woli do pracy w 

Komisji Rewizyjnej pozostałych  radnych, jej powołanie zgodnie  z liczbą członków ustaloną w Statucie  
jest niemożliwe. Sytuacja taka miała miejsce na sesji Rady Miejskiej w Kętrzynie w dniu 25 listopada 

2021 roku. Proponowany zapis i określenie tylko minimalnej liczby radnych wchodzących  w jej skład, 
bez określania liczby maksymalnej, pozwoli na powołanie Komisji zgodnie z ustawą o samorządzie 

gminnym, według której  w skład komisji rewizyjnej wchodzą radni, w tym przedstawiciele wszystkich 

klubów radnych. Ustawowy skład Rady Miejskiej wynosi 21 radnych. W związku z tym, że 
ustawodawca określił  minimalną liczbę radnych tworzących klub radnych na 3 - w Radzie Miejskiej w 

Kętrzynie możliwe jest powstanie 7 klubów radnych. Również w takim przypadku przyjęte zapisy 
umożliwią powołanie Komisji zgodnie z ustawą o samorządzie gminnym i określenie liczby radnych 

wchodzących w jej skład  w uchwale  powołującej komisję rewizyjną w zależności od liczby 

istniejących  klubów.  
Radny Zbigniew Nowak zgłosił uwagę, że ustawa nie narzuca ilości członków, jednak może tak się 

zdarzyć, że w komisji będzie parzysta liczba członków i zaproponował aby dokonać zmiany w § 47 ust 
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2 np. że w przypadku braku rozstrzygnięcia głos decydujący należy do Przewodniczącego tejże 

komisji. 

Radny Tomasz Komorowski stwierdził, że jest przeciwny takim zmianom, należy precyzyjnie określić 
ilość członków. Związane jest to z finansowaniem, w budżecie miasta należy zabezpieczyć środki  

na funkcjonowanie komisji. Zgodnie z art. 18a ust 2 ustawy o samorządzie gminnym w skład komisji 
rewizyjnej powinni wchodzić przedstawiciele wszystkich klubów. 

Radny Czesław Ćwik stwierdził…ktoś zapisał w art. 18a, że w skład komisji wchodzą przedstawiciele 

wszystkich klubów, ten zapis powstał po to, żeby każdy klub miał swojego członka w komisji.  
Ta uchwała powinna pozostać bez zmian, układ parzysty jest niedopuszczalny. 

Dariusz Duczek powiedział…żadnego następstwa prawnego nie będzie w wyniku podjętej 
uchwały…robimy to na podstawie ustawy...każdy z nas samodzielnie może kontrolować. Komisja 

Rewizyjna pracuje na podstawie planu pracy zleconego przez radę. 
Radna Wioletta Czech stwierdziła, że jest przeciwna takim zmianom. 

Następnie przystąpiono do głosowania projektu uchwały. 

 
Komisja Edukacji...RM w głosowaniu: 4 głosy „za”, 5 głosów „przeciw”, 0 głosów „wstrzymujących się” 

– wyraziła opinie negatywną, 
 

Komisja Gospodarki Komunalnej RM w głosowaniu: 6 głosów „za”, 3 głosy „przeciw”, 1 głos 

„wstrzymujący się” – wyraziła opinie pozytywną, 
 

Komisja Rozwoju Gospodarczego i Finansów RM w głosowaniu: 2 głosy „za”, 2 głosy „przeciw”,  
0 głosów „wstrzymujących się” – nie wyraziła opinii, głosowanie komisji nie dało rozstrzygnięcia. 

 

Ad. pkt 4. Informacje, zapytania, wolne wnioski. 

Radni nie zgłosili zapytań i wniosków 

Ad. pkt 5 

Wobec omówienia porządku obrad Przewodnicząca zamknęła posiedzenie komisji. 
 
 

 

Na tym protokół zakończono i podpisano. 

Protokołowała: Irena Małachowska (-) 

 

Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej w Kętrzynie 

Przewodniczący Komisji 

Edukacji, Kultury, Zdrowia i Spraw Socjalnych 

                                                                    (-) Krystian Aleksander Abramowicz 


